
Title (en)
Regulation device and method for adapting the collecting speed of the gathering unit at a harvester.

Title (de)
Regelvorrichtung und Verfahren zum Anpassen der Aufnahmegeschwindigkeit einer Aufnahmeeinrichtung an einer fahrbaren Erntemaschine.

Title (fr)
Dispositif et procédé de régulation pour l'adaptation de la vitesse d'admission sur une moissoneuse-batteuse.

Publication
EP 0377163 A1 19900711 (DE)

Application
EP 89123356 A 19891218

Priority
US 29453389 A 19890105

Abstract (en)
A harvester (10) is equipped with a regulating device (100) containing a microcomputer (104). The regulating device (100) forms, from the value of
the advancing speed of the harvester, the pick-up speed of the pick-up device and from a variable ratio value an output signal which corresponds
to a desired pick-up speed. This output signal is used to adjust a valve (70) which acts on the variable-speed drive of the pick-up device and, if
necessary, adjusts this. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Erntemaschine (10) ist mit einer Regelvorrichtung (100) versehen, die einen Microcomputer (104) enthält. Die Regelvorrichtung (100) bildet
aus der Größe der Fortbewegungsgeschwindigkeit der Erntemaschine, der Aufnahmegeschwindigkeit der Aufnahmeeinrichtung und einem
veränderbaren Verhältniswert ein Ausgangssignal, das einer gewünschten Aufnahmegeschwindigkeit entspricht. Mit diesem Ausgangssignal wird
ein Ventil (70) verstellt, das auf den geschwindigkeitsvariablen Antrieb der Aufnahmeeinrichtung wirkt und diesen erforderlichenfalls verstellt.
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